
REFERAT FRA STYREMØTE 

 
Avdeling Fellesmøte Hovedstyret, OIF Anlegg og fotball. 

Dato  28.11.12.          Kl.:  18.00                          Sted:  Klubbhuset 

 

Tilstede 

Fra hovedstyret: John Ivar Evjen, Geir Knutzen, Tor Bach,  

Anne Kristin Vullum, Rudolf Larsen, Atle O. Sognli og  

Knut Even Wormdal. 

Fra OIF Anlegg:  Øyvind Togstad, Hans Kringstad og Stein Ove 

Aanonsen.. 

Fra fotballavd.:  Thomas N. Pedersen, Pål Anders Sundli og  

Øyvind Bakken. 

Meldt fravær  

Ikke møtt  

 

 

Sak nr. 

 

Begrunnelse 

 

Vedtak 

 

 
Orienteringsmøte om ny kunstgressbane. 

Forballavd. v/Thomas N. Pedersen orienterte om bakgrunnen for at 

det var ønskelig med et orienteringsmøte. 

Øyvind Togstad orienterte om OIF som organisasjon og OIF Anlegg 

som ansvarlig for utbygging og drift av OIFs anlegg. 

Det ble orientert om to spillemiddelsøknader: 

1. Kunstgressbane m/Lysanlegg til kr. 7 575 000. 

2. Undervarme kr. 2 575 000. 

 

Årlig driftsutgifter for ny kunstgressbane er beregnet til kr. 745 000. 

Øyvind Bakken orienterte fra sitt ståsted som ansvarlig for 

økonomigruppa. Det er utarbeidet folder som presenterer prosjektet, 

og som kan benyttes overfor sponsorer. Forslag til ulike 

finansieringsmuligheter ble nevnt, samt en grov plan for arbeidet 

framover.  

Rudolf Larsen orienterte om idrettsrådets prioriteringer. 

Kunstgressbanen er foreslått på 17. plass. Totale spillemidler på 

prioriteringslista utgjør ca. 30 mill.  

 

Etter en del spørsmål og drøfting er konklusjonen: Det er forståelse 

og enighet om  prosessen. 

 

 

 

 

 

……………………… 

Knut Even Wormdal 

Referent 

 

 


